
Prayers for CGO

- Security concerns are real. Pray for protection and wisdom for the staff.
- Peter’s sister was hospitalized. May the Lord heal and sustain her and the family.
- PTL for donations of 150 blankets to give away
- A retreat and a baptism is scheduled for next month
- Now that the renovations for the expansion have been completed, CGO will be

adding counseling programs, sports activities, and a recycling workshop
- Three new full time staff positions will be added in December
- The registration process for the clinic is ongoing. May the Lord look after them
- The Discipleship training program was delayed due to security concerns. They

will now start next week.
- They will again visit refugees in mid-December.

為新世代社區中心禱告

- 安全是很實在的問題，求神保守同工和賜給他們智慧
- 彼得的妹妹住院了。願主醫治並堅固她和家人。
- 感謝神！中心獲贈 150張毛毯可轉送給難民
- 預定下個月舉行退修會和洗禮
- 現在新租用的單位已經完成裝修工程， 中心將增加輔導服務、體育活動和回收工作

坊
- 12月將增加三個新的全職同工職位
- 診所的註冊過程正在進行中。願主看顧他們
- 出於安全考慮，門徒培訓計劃被推遲至下週開始。
- 他們將於12月中旬再次探望難民。


